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Hello, 

June is Seniors Month in Ontario – a time to acknowledge and recognize the amazing seniors in our 
lives across this province.  
 
This year’s theme, Fit, Active and Healthy Seniors highlights the importance of supporting our older 
adults through programs and initiatives that promote wellness, social engagement, and education. 
The investments being made help to protect seniors from the uncertainties created by Donald 
Trump’s tariffs. 
 
We all know seniors who inspire us, whether they are family, friends or colleagues. I encourage you 
to: 
 

 Proclaim June as Seniors Month in your municipality. 
 Use the provided materials (poster, sharables, factsheet and tip sheet) to celebrate our 

outstanding older adults.  
 Host events like the Senior of the Year Awards, or social gatherings. 
 Share your celebrations including photos and videos on social media tagging our ministry and 

using the hashtag #SeniorsMonth2025: 

 X: @SeniorsON, @AinesON 
 Facebook: Seniors Ontario,  AinesOntario 
 LinkedIn: @Seniors and Accessibility  

For more information, visit ontario.ca/seniors or check out our updated Guide to Programs and 
Services for Seniors in Ontario. 

Thank you for your support and partnership in celebrating Ontario’s seniors. 

Sincerely, 
Hon. Raymond Cho 
Minister for Seniors and Accessibility 
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Confidentiality Warning: This e-mail contains information intended only for the use of the individual 
emailed above.  If you have received this e-mail in error, we would appreciate it if you could advise us 
through the ministry's website at the Ministry for Seniors and Accessibility and destroy all copies of 
this message.  Thank you. 
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Bonjour, 

Juin est le Mois des aînés en Ontario. C’est le moment de saluer et de reconnaître les remarquables 
aînés de notre entourage, à l’échelle de la province. 
 
Le thème de cette année, Aînés en forme, en santé et actifs, souligne l’importance d’aider les 
aînés au moyen de programmes et d’initiatives qui favorisent le bien-être, la participation sociale et 
l’éducation. Les investissements réalisés aident à protéger les aînés contre les incertitudes causées 
par les tarifs douaniers imposés par Donald Trump. 
 
Nous connaissons tous des aînés qui nous inspirent, que ce soit parmi nos amis, notre famille ou nos 
collègues. Je vous encourage à : 
 

 proclamer juin en tant que Mois des aînés dans votre municipalité; 
 utiliser le matériel fourni (affiche, images partagées, fiche d’information et fiche de conseils) 

pour célébrer nos remarquables aînés; 
 organiser des activités comme le Prix de la personne âgée de l’année de l’Ontario, ou des 

rassemblements sociaux; 
 partager des photos et des vidéos de vos célébrations sur les médias sociaux, en identifiant 

notre ministère à l’aide des mots-clics #MoisDesAînés2025 et #SeniorsMonth2025 : 

 X : @SeniorsON, @AinesON 
 Facebook : Seniors Ontario, AinesOntario 
 LinkedIn : @Seniors and Accessibility 

Pour en savoir plus, consultez ontario.ca/aines. Vous pouvez également explorer la version à jour de 
notre Guide des programmes et services pour les aînés en Ontario. 

Je vous remercie de votre soutien et de votre collaboration en vue de célébrer les aînés de l’Ontario. 

Meilleures salutations, 
L’honorable Raymond Cho 
Ministre des Services aux aînés et de l’Accessibilité 
 
Avis de confidentialité: Ce courriel contient des renseignements destinés exclusivement à son 
destinataire. Si vous avez reçu ce courriel par erreur, nous vous serions reconnaissants de bien 
vouloir nous en informer sur le site Web du ministère à l’adresse Ministère des Services aux aînés et 
de l’Accessibilité et de détruire tout exemplaire de ce message.  Merci. 


